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w Pszczynie

Protokół nr 0002.063.2023 (LXIII)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 28 września 2023 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył LXIII sesję Rady

Miejskiej w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra

Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, zastępcę burmistrza, sekretarz gminy, przedstawicieli

jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych oraz wszystkie osoby, które

uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą informacyjną, dotyczącą

RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń rejestrujących obraz

i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w Pszczynie, nagrywania

i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na drzwiach wejściowych

sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

20 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

1. Marek Dutkowski

2. Renata Dyrda

3. Krystyna Fuławka

4. Arkadiusz Gardiasz

5. ireneusz Gruszka

WW

7. Henryk Kopiec

8. Jacek Kubis

9. Grzegorz Kuczera

10. Marcelina Leki

11. Andrzej Mańka

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14. Monika Rąba

15. Maciej Stieber

16. Leszek Szczotka

17. Marek Szklorz

18. Maria Szostak

19. Łukasz Tetla

20. Marta Wojciechowska-Smolarz

21. Andrzej Wojtanowicz

Q—ZT—Raiaa‘AMFébel

Lista obecnos’ci radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.



ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zapytał, czy do porządku obrad są

jakieś wnioski.

Wniosków o zmianę porządku obrad nie było. Prowadzący obrady stwierdził, że dzisiejsza

sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2 Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z LXII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4 Informacje i sprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym,

2) z udziału Gminy Pszczyna w Agencji Rozwoju i Promocji Ziemi Pszczyńskiej Sp. z o.o.,

3) z udziału Gminy Pszczyna w Przedsiębiorstwie Inżynierii Komunalnej Sp. z 0.0.

w Pszczynie,

4) z udziału Gminy Pszczyna w Pszczyńskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z 0.0.,

5) z udziału Gminy Pszczyna w spółce Szpital Joannitas w Pszczynie samorządowa spółka

z ograniczoną odpowiedzialnością w restrukturyzacji,

6) z udziału Gminy Pszczyna w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Pszczyńska”,

7) z udziału Gminy Pszczyna w Śląskim Związku Gmin i Powiatów,

8) z udziału Gminy Pszczyna w Związku Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego

Województwa Śląskiego.

5. Wybór ławników sądowych na kadencję w latach 2024—2027.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy

Pszczyna na Iata 2024—2030 oraz okres’lenia szczegółowego trybu i harmonogramu

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji,

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie

nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. W. Jagiełły oraz na odstąpienie od

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania,

3) Projekt uchwały w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości

położonej w Pszczynie przy ul. Jana Roehricha,

4) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie obciążenia służebnością gruntową

nieruchomości położonej w Pszczynie przy uI. Młyńskiej,

5) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023,

6) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej

Gminy Pszczyna.

7. Wolne głosy, komunikaty.

8. Zamknięcie obrad — LXIII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół LXII sesji Rady Miejskiej

z 31 sierpnia 2023 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.



Zapytał, czy do protokołu LXII sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki, Andrzej Mańka,

Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Marek

Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (3): Marcela Kanafek-Lewandowska, Rafał Wróbel, Michał Ziebura

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół LXII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został

przez Radę przegłosowanyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny

o pracach w okresie międzysesyjnym, Sprawozdanie z udziału Gminy Pszczyna w Agencji

Rozwoju i Promocji Ziemi Pszczyńskiej Sp. z o.o., Sprawozdanie z udziału Gminy Pszczyna

w Przedsiębiorstwie Inżynierii Komunalnej Sp. z o.o. w Pszczynie, Sprawozdanie z udziału

Gminy Pszczyna w Pszczyńskim Towarzystwie Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.,

Sprawozdanie z udziału Gminy Pszczyna w spółce Szpital Joannitas w Pszczynie samorządowa

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w restrukturyzacji, Sprawozdanie z udziału Gminy

Pszczyna w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Ziemia Pszczyńska", Sprawozdanie z

udziału Gminy Pszczyna w Śląskim Związku Gmin i Powiatéw oraz Sprawozdanie z udziału

Gminy Pszczyna w Związku Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa

Śląskiego Radni otrzymali. Zapytał, czy do informacji i sprawozdań Radni mają zapytania |ub

uwagl.

Pytań, uwag nie zgłoszono i przewodniczący rady stwierdził, że ww. informacja

i sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja isprawozdania burmistrza Pszczyny stanowią odpowiednio załączniki nr 2, 3, 4, 5,

6, 7, 8 i9 do protokołu sesji.

ad. 5.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że Rada przystąpi teraz do procedury

wyboru ławników na kadencję w Iatach 2024 — 2027.

Poprosił przewodniczącą Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników radną

Marię Szostak o przedstawienie opinii o zgłoszonych kandydatach.

Przewodnicząca Zespołu powiedziała, że na wstępie chciała bardzo podziękować wszystkim

członkom Zespołu, a także pracownikom Biura Rady Miejskiej za zaangażowanie, wyjątkową

wnikliwość i ogrom pracyjaki włożyli w przygotowanie opinii o kandydatach na ławników

sądowych.

(W tym momencie na salę obrad przybyli radna Marcela Kanafek—Lewandowska oraz radny Rafał Wróbel. Liczba

radnych biorących udział w obradach wynosiła 22).



Następnie przewodnicząca Zespołu odczytała przygotowaną Opinię Zespołu ds.

zaopiniowania kandydatów na ławników z dnia 5 września 2023 r. na temat kandydatów

na ławników, w szczególności spełniania przez nich wymogów określonych w ustawie Prawo

o ustroju sądów powszechnych. Opinia Zespołu stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji.

Przewodniczący obrad podziękował członkom Zespołu za swoją pracę i poinformował,

że zgodnie z art.160 § 1 ustawy Prawo o ustroju sądów powszechnych, wyboru ławników

dokonuje się w głosowaniu tajnym.

Prowadzący obrady przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania

w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w Iatach 2024-2027. Projekt

uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu sesji.

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, pytań, ani propozycji zmian, więc przystąpiono do

głosowania.

Wyniki gfosowania1ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIII/794/23 w sprawie

ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych na

kadencję w Iatach 2024 - 2027, przegłosowana została jednogłośnie 22 głosami „za".

Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Po przyjęciu regulaminu głosowania, zgodnie z jego treścią, przystąpiono do wyboru komisji

skrutacyjnej. Przewodniczący rady Leszek Szczotka zaproponował, aby przewodniczącym

komisji skrutacyjnej został radny Andrzej Wojtanowicz, a członkami komisji skrutacyjnej

radna Marcelina Leki i radnyJacek Kubis.

Innych propozycji nie było, a członkowie komisji skrutacyjnej wyrazili zgodę na pracę

w komisji.

W związku z tym prowadzący obrady zaproponował, aby rada przegłosowała cały skład

komisji skrutacyjnej: jako przewodniczącego — radnego Andrzeja Wojtanowicza,

jako członków komisji radnych: Marcelinę Leki iJacka Kubisa.

Radni jednogłośnie 22 głosami „za" przegłosowali skład komisji skrutacyjnej i prowadzący

obrady stwierdził, że rada powołała komisję skrutacyjną, która przystąpiła do czynności

związanych z głosowaniem. Członkowie komisji skrutacyjnej sprawdzili karty do głosowania,

opieczętowali je, a następnie w porządku alfabetycznym i zgodnie z listą obecności

wywoływali radnych, którzy z zachowaniem wymogu tajności głosowania, oddawali głosy na

otrzymanych kartach. Po zagłosowaniu karty wrzucali do urny.

Na czas Iiczenia głosów prowadzący obrady ogłosił przerwę w obradach.



Po przerwie kontynuowano punkt 5 porządku obrad — Wybór ławników sądowych

na kadencję w latach 2024-2027.

Prowadzący obrady poprosił przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu

komisji z przeprowadzonego głosowania przy wyborze na ławników.

Przewodniczący komisji skrutacyjnej Andrzej Wojtanowicz odczytał protokół wraz z

nazwiskami wybranych ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego

w Pszczynie. Protokół komisji skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach

ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach iSqdu Rejonowego w Pszczynie na kadencję

w latach 2024-2027 sporzqdzony na sesji rady w dniu 28 września 2023 r. stanowi załącznik

nr 12 do protokołu sesji.

W związku z dokonaniem przez Radę Miejską w Pszczynie wyboru ławników prowadzący

obrady odczytał Uchwałę Nr LXIII/795/23 w sprawie wyboru ławników do Sądu

Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Pszczynie na kadencję w latach

2024 - 2027 stwierdzającą wybór.

ad. 6.

6.1)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Pszczyna na lata 2024—

2030 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii,

w tym trybu konsultacji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz,

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIIl/796/23 w sprawie

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Gminy Pszczyna na lata 2024-2030

oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii,

w tym trybu konsultacji, podjęta została większością 21 głosów „za", przy 1 głosie

„wstrzymującym się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.



6.2)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości położonej w Pszczynie

przy ul. W. Jagiełły oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

użytkowania.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIII/797/23 w sprawie

wyrażenia zgody na oddanie w użytkowanie nieruchomości położonej w Pszczynie przy

ul. W. Jagiełły oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy

użytkowania, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.3)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały

w obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Jana

Roehricha.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIII/798/23 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Jana



Roehricha, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.4)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu zmieniający

uchwałę w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie

przy ul. Młyńskiej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej

Stieber, Leszek Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIII/799/23 zmieniający

uchwałę w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej

w Pszczynie przy ul. Młyńskiej, podjęta została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

6.5)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, Uchwała Nr LXIlI/800/23 w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023, podjęta została większością 20 głosów „za", przy 2 głosach



„wstrzymujących się”, bez głosów „przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

6.6)

Zastępca burmistrza Pszczyny Magdalena Czarnecka odczytała tytuł projektu uchwały w

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20): Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera, Marcelina Leki,

Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Maciej Stieber, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska-Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Henryk Kopiec, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1): Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecnos’ci 22 radnych, Uchwała Nr LXIII/801/23 w sprawie zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością

20 głosów „za", przy 2 głosach „wstrzymujących się", bez głosów „przeciw”. Prowadzący

obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

Wykaz podjętych na LX/I/ sesji Rady Miejskiej uchwał stanowi załącznik nr 13 do protokołu

sesji.

ad. 7.

1. Głos zabrał radny Rafał Wróbel. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado,

cieszę się Pani burmistrz, że Panijest, bo mam do Pani właśnie pytanie. Pani Burmistrz, ja

bym chciał zapytać w sprawie przedszkola w Studzienicach, bo były takie informacje, tak

nam Pan burmistrz obiecywał, 2'9 1 września dzieci będą mogły iść d0 przedszkola. Do

dzisiaj jakos’ tak, przejeżdżam tam ijedna osoba pilnuje przedszkola. Przedszkole jest

całkowicie gotowe. Co stoi na przeszkodzie, żeby przedszkole uruchomić i żeby dzieci mogły

do pięknego, kolorowego przedszkola pójść. Prosiłbym o odpowiedź. ”

Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka powiedziała: „Przede wszystkim termin

oddania przedszkola do uz'ytku jeszcze nie upłynął absolutnie i były takie nadzieje,

że pierwszego się uda, natomiast mówiliśmy, że w tym roku szkolnym, a więc myślę,

że w najbliższym czasie to się powinno wydarzyć ijesteśmy i przygotowujemy się do tego.

Oczywiście przepisy prawa oświatowego tutaj nam troszeczkę stoją na przeszkodzie,

ale myślę, że uda nam się to.”

Radny Rafał Wróbel zapytał, czy tylko przepisy oświatowe?



Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka odpowiedziała, że nie i dodała, że na

ukończeniu są uzgodnienia i poza tym rzeczywiście będzie przedszkole gotowe do

wprowadzenia dzieci.

Ponownie głos zabrał radny Rafał Wróbel i powiedział: „Ja posiadam wiadomości, że nie

ma podpisanej umowy z Tauronem, że nie ma prądu iz'e jest wszystko gotowe, że dzieci

by mogły spokojnie uczęszczać, a przez półtorej roku my, jako gmina nie załatwiliśmy

umowy z Tauronem, podłączenia prądu, podłączenia przedszkola do sieci. Takie mam

informacje. Czy Pani burmistrz mi odpowie.”

Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka poprosiła naczelnik Wydziału Inwestycji i

Zamówień Publicznych o przedstawienie informacji w tym temacie.

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Monika Kalkowska wyjaśniła,

że do przyszłego tygodnia Tauron ma zamontować licznik, wszystkie dokumenty i cała

procedura formalna z naszej strony została dopełniona. W piątek zostały wysłane

ostatnie oświadczenia, które sobie od nas życzyli i czekamy. Do 7 dni miał być

zamontowany licznik, który warunkuje nam rozpoczęcie wszystkich prób technicznych

i rozruch przedszkola, więc jeżeli to się stanie i tak, jak deklarowali, do jutra to zrobią.

Wykonawcy są gotowi, czekają na rozruch i zgłaszanie do użytkowania przedszkola.

Radny Rafał Wróbel zapytał, czy wcześniej tego nie można było zrobić i czy to znaczy,

że Tauron tak opieszale pracuje, że przez rok? A budowa, o ile pamiętam trwa od półtorej

roku?

Naczelnik Wydziału lZP powiedziała, że czekaliśmy na ruch ze strony Taurona. Od roku

czekamy na ruch ze strony Taurona. Wyjaśniła, że budowa trwa od października

ubiegłego roku i dodała, że niestetyjesteśmy uzależnieni od firmy Tauron.

Głos zabrał radny Henryk Kopiec. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, tak

szczerze mówiąc to przygotowałem się, ale już nawet nie wiem od czego rozpocząć, ale

dwie sprawy. Ty/ko tak szczerze mówiąc, nie wiem do kogo mam mówić ijak długo znowu

będę czekał na odpowiedzi, bo na niektóre już czekam — 2016, to ile to lat? Siedem.

Proszę Państwa w poniedziałek na Komisji Budżetu omawia/iśmy sprawozdania

i przyjęliśmy sprawozdania spółek gminnych. Nie będę się odnosił do wszystkich,

bo sprawozdania żeśmy przyjęli, ale odniosę się tylko do jednej spółki i na samym

początku tylko do sprawozdania i tutaj mam pytanie. Dlaczego dopiero teraz, w 2023

roku, przedstawiając sprawozdanie z roku 2022 otrzymalis’my pewnego rodzaju

informacje, źe Zarząd Spółki podał się do dymisji, czyli zwolnili się. Mówię do dymisji,

zwolnili się, bo tutaj jeszcze będzie jedna kwestia. Dlaczego dopiero teraz? Pan Burmistrz

jestjednoosobową nadzorcą nad tą spółką i Rada Nadzorcza i urzędników z gminy tez'

mamy w Radzie Nadzorczej. Przez tyle lat mówiliśmy, że dzieje się coś nie tak. Nie jest

żadną tajemnicą, bo przedstawiciel spółki PIK przedstawił nam, że toczą się dwie sprawy

sądowe w Sądzie Przestępstw Gospodarczych ijeszcze jedna w Sądzie Okręgowym

W Katowicach, związana z nie odpowiedziq na pytania, które zadał radny przez tyle lat.

Czekamy, jakie będą dalsze losy tej sprawy. Wiadomo o co chodzi — chodzi o baseny

nurkowe. Ja przedstawicielom nowym, nowemu zarządowi, mam nadzieję, że prosiłem,

żebyjak najszybciej zacząć pracować nad zdobywaniem i oglądaniem projektu



dotyczqcych budowy kanalizacji na terenie reszty gminy, czyli prawie 50%, ale także

zadałem pytanie i mam nadzieję, przedstawiciel zarządu spółki odpowie mi, że na piśmie

odpowie mi. Ja, jeżeli pytania, odpowiedzi otrzymam, przedstawię je Państwu. Proszę

Państwa, ja tu kiedyś mówiłem, że dotychczas żadnej merytorycznej, konkretnej

odpowiedzi nie otrzymałem. Ja to udowodnię na przykładzie następnego tematu.

To by była jedno pytanie, dlaczego teraz proszę Państwa, teraz dopiero?Ja tu nie będę

mówił o kwotach, jak to wygląda, ale jedną rzecz tylko poruszę. Już dalej nie będę tego

tematu drążył. Zastanawia mnie fakt. Byliśmy Komisją Gospodarki na basenach

nurkowych. Dokładnie nie przypominam sobie, jeszcze prezes był Pan Solik, był prezesem,

a obecnie też Pan Solikjest prezesem, ale pyta/iśmy się, kto jest gospodarzem tego

obiektu, czy ten obiektjest wynajmowany, czyjestjakiś regulamin? Zresztą w

informacjach od rzeczników prasowych mieliśmy informację tak, że jest regulamin,

że odbywają się też zajęcia. Tutaj przedstawiciel w poniedziałek mi odpowiedział:

„na Panie Heńku, wie Pan co, no my PlKjestes’my gospodarzem tego obiektu i trzeba by

się było zastanowić nad regulaminem wykorzystania tych basenów, udostępnienia tych

basenów dla wszystkich.” No już widzę jak cała Pszczyna w tych basenach pływa.

Proszę Państwa, kto tu kogo robił w wariata? Ja się tłumaczyć nie muszę, a ludzie, którzy

biorą pieniądze za odpowiedni zakres swoich obowiązków i prac, powinni się tłumaczyć.

Boli mnie to, bardzo mnie to boli, że naprawdę radny nie może otrzymać odpowiedniej

informacji. Do mnie jakjest telefon do radnego, albo przewodniczącego osiedla, że mam

się stawić w Urzędzie Miasta, odebrać taki, czy inny dokument, podpisać, to proszę

Państwa siadam na koło, jadę do Urzędu. A tu radny musi czekać nie wiadomo jaki czas

na przekazanie rzetelnej informacji, bo ten pracownikjest zobowiązany do udzielenia

rzetelnej informacji. Za to bierze pieniądze podatników. Proszę Państwa, ja uważam i tak,

że wszystko to, co jest związane z basenami nurkowymi od 2016 roku, to my to mamy

wliczone w taryfę wody i w taryfę kanalizacji. Druga rzecz, proszę Państwa, ja na

ostatniej sesji przekazałem Panu Burmistrzowi kilka pytań, dotyczących terenów

zalewowych. Jaki procent domostw podpisała z firmami umowę na wywóz nieczystości?

Jaki procent domostw został skontrolowany przez organy Urzędu Miasta?

Czy w przeszłości i obecnie Urząd Miasta był informowany o przetargach isprzedaży

terenów zalewowych rzeki Dokawy? Jak Urząd Miasta zamierza chronić tereny zalewowe,

nie dopuszczając do degradacji i niszczenia środowiska? Dostałem odpowiedzi, tylko też

nie jestem zadowolony. Proszę Państwa, ten temat drążymyjuż parę lat. I na ostatniej

Komisji Gospodarki uznaliśmy, że będziemy go drążyć dalej. Proszę Państwa, ten temat

się rozwija, tylko nie w pozytywnym słowa tego znaczenia, tylko negatywnym. A więc są

cwaniaczki, które korzystają nie wiem czy z luk prawa isobie robią, co chcą. Ja to

Państwu udowodnię. Proszę Państwa, na 5725 nieruchomości wyposażonych w zbiorniki

bezodpływowe skontrolowano 30% na dzień dzisiejszy. Tylko 30%. Każde gospodarstwo,

które nie jest połączone do kanalizacji, powinno mieć zgodnie z przepisami podpisanq

umowę z firmą wywozowq. Proszę Państwa, ale co mnie najbardziej zastanawia? Pisma,

które przychodziły do Urzędu iprzychodziły także do mnie, nie wiem po co, dotyczące

sprzedaży terenów przy rzece Dokawie, to są tereny Skarbu Państwa. Sprzedawała je
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firma z Mikołowa, Agencja Mienia Rolnego. Takie pisma przyszły także do Urzędu Miasta

Pszczyna. Iz pisma tego wynika, że były wywieszane na tablicach ogłoszeniowych

w Urzędzie Miasta. Proszę Państwa, ja mam zapytanie. Co zrobił Urząd Miasta i Wydział

Ochrony Środowiska w tym zakresie, żeby nie niszczyć tego terenu, nie niszczyć

środowiska, nie niszczyć infrastruktury i żeby nie dochodziło do sytuacji takiej, jakie tam

obecnie mają miejsce? My wiemy, że nie tylko ścieki są do Dokawy i do Pszczynki

spuszczane, ale to, co ostatnio na sesji mówiłem, że celowo prowadzi się działalność, żeby

tam ścieki sprowadzać. Tym zajęła się już prokuratura, ale ja znając prokuraturę,

będziemy bardzo długo czekać. Możejeszcze jedna kadencja minie, zanim cokolwiek się

dowiemy. Mnie to bardzo interesuje. Wiecie Państwo dlaczego? Bo już sobie nie

przypominam dokładnie daty, ale zgłosiłem taką interpelację dotyczącą terenów

zalewowych rzeki Pszczynka. / na rzece Pszczynka na terenach zalewowych, Starostwo

wydało zgodę na budowę domu. Tam juź obecnie się nic nie dzieje. Panie Marku, on już

nie wybudował. On był tak mądry, z'e tam już domu nie wybudował, bo on wiedział, gdzie

będzie ten dom budował, ale tam jest takie dziadostwo na tym terenie i dalej urzęduje

tam i gospodarzy, źe pożal się Boże. To jest niszczenie s’rodowiska, naszego s'rodowiska,

środowiska gminy Pszczyna. I to mnie bardzo niepokoi, 0 muszę powiedzieć Państwu,

że niepokoi, bo jak zacząłem przedstawiać ten temat, to nawet wczoraj spotkałem się

z Panią z Jankowie, był telefon do mnie. Proszę Państwa, to się rozwija. To już nie tylko

Polne Domy od DKl, nie tylko część sołectwa tutaj przy otaczarni, ale już tereny torfowe

na Jankowicach. To się zaczyna rozwijać. No kto może sobie paluszki gdzieś włożyć, no to

wtyka ikorzysta. Ja chcę tylko Państwu przypomnieć, że te tereny, zgodnie z przepisami

moim zdaniem, a raczej nawet prawa, to powinny byćjako łąki, jako pastwiska,

na wywóz siana z tych terenów, a nie na robienie takiego dziadostwa, jak zrobiono na

Polnych Domach i częścijankowic: przywożenia śmieci, gruzu, betonów, frezów,

zasypywanie na wysokość dwóch, trzech metrów. Proszę Państwa, kto za chwilę będzie za

to odpowiadał? No odpowiedź potem będzie: „ a, bo radni się tym nie zajmowali, a to

temat ważny”. No tak będzie, ja to znam. Przez 13 lat te odpowiedzi tego typu znam.

Proszę Państwa, to nie tylko Dokawa i Pszczynka, ale mam nadzieję, bośmy teź podjęli

takie zobowiązanie, Rudoltowice-ćwiklice i kopalnia. Proszę Państwa, do mnie, jako

radnego do wiadomości nie przyjmuję. Myśmy tam byli, ale oni nie chcieli z nami

rozmawiać, a coś nam tam powiedzieli. Proszę Państwa, my tutajjesteśmy włodarzami

tej ziemi. ! każdy, cokolwiek chce na tej ziemi robić, musi się nam tłumaczyć, czy to jest

legalne, czy nielegalne, czy zgodne z przepisami, czy niezgodne z przepisami. Ja dalej nie

będę na takie coś patrzył i nie spocznę dopóki będę radnym tej kadencji, to będę ten

temat drążył dalej, a jak nie będę w przyszłości radnym, to jako mieszkaniec także będę

pisał pisma do Urzędu Miasta. Proszę Państwa, kiedyś powinniśmy się za to wziąć. Proszę

Państwa, dlaczego?Aha, jeszcze mam, dostałem taką informację, że jak cokolwiek będę

wiedział, to należy zadzwonić do Wydziału Ochrony Środowiska i pogadać. Proszę

Państwa, ja już nie będę dzwonił. Ja dzwoniłem tylko wjednej sprawie. lprzez rok się nic

nie zmieniło. Nic! Zapewniali mi, że byli, że zadymia/i, źe cokolwiek zrobiono. Nie zrobiono

nic. Stan jest taki, jakijest. Proszę Państwa, ja jestem świadom tego, że jest to temat
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draz'liwy, bardzo skomplikowany, finansowo bardzo drogi i że lepiej unikać tego tematu

niż dyskutować i cokolwiek robić drobnymi kroczkami w tym temacie. Mam nadzieję, że

następne spotkanie na Komisji Gospodarki podejmujemyjakieś konkretne decyzje właśnie

w tym temacie. Proszę Państwa, ale to tereny zalewowe, podtapianie, My tutaj mamy

taki, będziemy głosować, ulica Katowicka, tam ulice są podtapiane, mieszkańcy.

Proszę Państwa, ja noszę tak zwany plan budowy dróg i chodników. Ja na Komisji

Gospodarki powiedziałem i mam apel do Pana Burmistrza, żeby to zrobił te ulice,

naprawdę. One tam są w tym planie budowy dróg chodników, żeby to zrobił.

To jest ulica Katowicka, to jest ulica Braci Jędrysików, gdzie jeden z mieszkańców mówi:

„na Pan Burmistrz by nam to zrobił, ale radny i Przewodniczący opanuje. „ Proszę

Państwa, ja oponuję, bo on tam mieszkał 5 lat, ludzie dziewięćdziesięcio/etni nie mają

kawałka asfaltu, a oni chcą asfalt. Proszę Państwa, a to, co ostatnio na Komisji

Gospodarki usłyszałem — znaczy na Komisji Rewizyjnej usłyszałem od Pani Huptys.

Proszę Państwa, ulica Ułanów, która miała już być 3-4 lata robiona z budżetu

obywatelskiego. Sprawa odwodnienia, brak norm technicznych. Ja się naraz dowiaduję,

że to będzie jednak robione. Pani Huptys mówi: „ wie Pan co, panie Heńku, ale przepisy się

trochę zmieniły i my tam znaleźliśmy studzienkę, tam będziemy wodę odprowadzać i do

rowu do DKl.”Jesteście świadomi, z'e DKl nie pozwa/a sobie na wpuszczanie wody z ulic

gminnych. To nie jest taka prosta procedura. Nieraz to słyszałem. Proszę Państwa,

a ostatnifaktjuz'. Walczymy i mówimy od iluś lat o ulicy Czołgistów. Pan Burmistrz,

Pan Wiceburmistrz, bo on się zajmuje tematyką ulic, cały czas mnie informuje, bo ja co

Komisja, co sesja to o tym mówię. „ Panie Heńku, jest ona w wykazie 21 dróg bez norm

technicznych. Wojewoda nie wydał zgody na przebudowę, rozbudowę tej ulicy.”

Proszę Państwa, do mnie przychodzi członek Zarządu i mówi Panie Heńku, ale ja

rozmawiałem z Panem Burmistrzem i Pan Burmistrz powiedział„zróbcie projekt z budżetu

obywatelskiego, a my tę ulicę zrobimy.” N0 wiecie co, nogi mi się ugięły. To ja, jako

Przewodniczqcy osiedla i radny rozmawiam z wiceburmistrzem i przyjmuję do

wiadomości, że jest taka i taka sytuacja, przychodzi mieszkaniec, to taką informację się

mu przekazuje na odczepnego? Na miesiąc, na dwa, na trzy? To albo jest decyzja

konkretna, taka i taka, ja przyjąłem, że nie ma norm technicznych, czekamy na decyzję

wojewody, czekamy na decyzję powiatu i wtedy tą drogę będzie można robić. Ja mam

zmarnowac’ 30000—40000 zfz budz'etu, b0 one prze/ecq za dwa lata i droga nie zostanie

wprowadzona jako in westycja. No proszę Państwa, ja z budżetu naszego Polne Domy,

ściana wschodnia, 350.000 zł na oświetlenie całego osiedla, cztery edycje budżetu na

nakładkę na drodze Studzienickiej. To sq zadania gminy. Myśmy się powinni bawić,

wesela urządzać na osiedlu, integracje powinniśmy robić. Proszę Państwa, no ja tych

pewnych rozmów tutaj w Urzędzie Miasta nie rozumiem. [się zastanawiam, czyja tu

w ogóle mam przychodzić na te Komisje, czy przyjeżdżać, czy dyskutować, rozmawiać.

Ręce opadają. Dziękuję bardzo.”

Ad vocem głos zabrał wiceprzewodniczący rady Marek Dutkowski: „Panie

Przewodniczący, Wysoka Rado, nie mam takie] zdolności aktorskiejjak kolega, ale pewne

rzeczy wymagają sprostowania. Po pierwsze, proszę Państwa, pozwolenie na budowę
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wydaje się w oparciu o kompletny projekt i miejscowy plan zagospodarowania

przestrzennego. Jak Pan sobie wyobraża, że jeślijest taka możliwość, a Architektura

nie wyda pozwolenia, to się Pan myli. Nie ma takiej możliwości. To po pierwsze.

Po drugie, proszę Państwa, na, Agencja Rynku Rolnego to jestjakaś firma ??? To nie jest

jakaś firma. To jest rządowa agencja, to nie jestjakaś firma. [proszę Państwa, zaczynamy

od Zarzqdu, baseny nurkowe i kończymy na chodniku. Ja już się rzeczywiście w tym gubię,

a nie wiem, jak Pani Burmistrz. Dziękuję bardzo.”

Głos zabrała radna Marcela Kanafek—Lewandowska. Podziękowała za życzenia

urodzinowe, które otrzymała osobiście jak i drogą elektroniczną i dodała, że ma nadzieję,

że się spełnią.

Głos zabrał radny Rafał Wróbel. Powiedział: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Panie

Marku, ja się nie pogubiłem. Szczerze, to, co Pan Heniek mówi, to to jest, wałkujemy,

mówimy, ścinany asfalt. Pan Heniek mówił, że można wykorzystywać. Nie, to jest odpad.

Teraz można cały czas, ale to zostawmy. Ja się chcę odnieść, bo Pan Heniek mówił, że co

usłyszał od Pani Huptys, a ja się chcę odnieść czego nie usłyszałem. Jako członek Komisji

Rewizyjnej, która kontrolowała jej wydział, zadałem jej pytanie, jak wygląda sprawa

ścieżek rowerowych. Na jakim etapie są, jak to się posuwa, ile jeszcze jest pracy do

wykonania, ile już żeśmy wydali dodatkowych pieniędzy do tych 20.000.000 zł, które były

w programie przekazane na ten projekt. I Pani Naczelnik mi odpowiedziała, że to nie jest

temat Komisji. Jeżeli to nie jest temat Komisji, no to muszę teraz na sesji zapytać.

Pani Burmistrz, chciałbym się dowiedzieć, bo jeżeli nie mogę od Naczelnika Wydziału,

którego kontrolujemyjako Komisja Rewizyjna, nie mogę się dowiedzieć, bo to nie jest

temat Komisji, to ja bym teraz Panią prosił, żeby Pani mi odpowiedziała, na jakim etapie

jesteśmy ze ścieżkami rowerowymi, i/e dołożyliśmyjuż pieniążków do tego projektu

z gminy, bo wiem, że tam były, ileś aneksów, przedłużenia tej pracy i kiedyjest

przewidziany koniec tego, bo jak tak się jedzie i patrzy tam Wisła koło Żagli i tak dalej,

to tam cały czas jakieś rozkopane roboty są i nie jest pokończone. Ja się boję, że możemy

nie skończyć do tego listopada, bo jest termin rozliczenia tak tego projektu. Bardzo bym

prosił o odpowiedź.”

Zastępca burmistrza Magdalena Czarnecka powiedziała, że odpowiedź otrzyma

Pan radny na piśmie.

Radny Rafał Wróbel zapytał kiedy może otrzymać tą odpowiedź? Kiedyją dostanie, za ile dni?

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że zgodnie z terminem przewidzianym.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że o możliwość zabrania głosu

w tym punkcie obrad poprosiła mieszkanka. W związku z tym zwrócił się do Radnych

z zapytaniem czy wyrażają zgodę na udzielenie głosu mieszkance. Radni jednogłośnie

zgodzili się na zabranie głosu i głos zabrała Pani Łucja Prządka.

Powiedziała: „ Dzień dobry wszystkim. Proszę Państwa, ja przyszłam z krótką informacją,

ale przede wszystkim z podziękowaniem. Chciałabym powiedzieć wszystkim, a szczególnie

tym, którzy nie wiedzą, jeszcze nie słyszeli. Tydzień temu obchodziliśmy stulecie założenia

Liceum Pedagogicznego, Seminarium Nauczycielskiego, oczywiście w późniejszym czasie

Szkoły ćwiczeń. To naprawdę są wielkie wydarzenia i właściwie przeszły moje najśmielsze
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oczekiwania, bo wyobraźcie sobie, już tak po prostu plotkarsko- kościół pełny, pełny

kościół. W dzisiejszych czasach to już zjawisko raczej rzadkie. Śpiewa „Lutnia”, śpiewają

nauczyciele wszyscy, bo to ludzie, którzy grają i śpiewają, przynajmniej wjakimś tam

stopniu. Także, jak to moja babka po śląsku gadała „ kościół giełczoł”, czyli po prostu

huczał, trząsł się od śpiewu. Niesamowite. Na sali w ćwiczeniówce było również prawie

że 240 osób. Nauczycieli oczywiście starszych, dlatego, że najmłodszy absolwent Liceum

Pedagogicznego to 72—latek. Reszta starsza, ale mimo to Iudzie dopisa/i, jesteśmy

zadowoleni, naprawdę święto wielkie. Dzięki serdeczne wszystkim, którzy naprawdę

dołożyli wszelkich starań, dlatego, że jeślijest szkoła, jeślijest dyrekcja, jeślijest

cokolwiek, to jest łatwiej to urządzić, a tu szkoła nie istnieje 52 lata. No czy/i właściwie

nie można ukręcić bicza z niczego, ale jednak znaleźli się ludzie, starostwo, gmina,

Pan Dyrektor Kowalski, Panowie nagłośnieniowcy, PCKuI, kogo z'ebym tam jeszcze nie

pominęła — Kuba Pieczka również był takim organizatorem wszystkiego, młodzież

pomagajqca naprawdę wszelkimi sposobami i wszystkimi siłami. No święto wyszło

właściwie na 102. Ale przy tej okazji nasuwa się taka myśl. Na przykład chcieliśmy

zorganizować, dostać sztandar Liceum Pedagogicznego im. Powstańców Śląskich.

Wszystkie te rzeczy, które zostały po liceum, bo już nie ma tego wszystkiego, nie ma tej

szkoły, są w szkole rolniczej. Jest tak dobrze schowany, że po prostu nie dało się go

odnaleźć i różnych rzeczy również. Na przykład, jeśli o tym muszę wspomnieć, bo widzę

Panią Dyrektorz LO, muszę wspomnieć o tym, że sztandar ZHP, też stara rzecz,

przechował się i dzięki uprzejmości Pani Dyrektorjest w gablocie w Liceum

Ogólnokształcącym. No to jest miejsce na takie rzeczy. Natomiast można by było —

to są moje pomysły oczywiście- znaleźćjakqś salę w PCKul—u, który przenosi się do

nowego budynku, czy chociażby w tej ćwiczeniówce na taką salę, czy Izbę Pamięci, jak się

to kiedyś nazywało. I te rzeczy, które leżą w archiwach nie sq w ogóle brane pod uwagę.

To tam po prostu leży, pleśnieje i koniec. Może to lepiej spalić? Bo po co to komu?

A chętnie by się ktoś przeszedł, było to widać właśnie na tym święcie, usiadłby sobie

w klasie 2 normalnym stolikiem, krzesłami niewyposaźonym wjakies' cuda i pooglądał,

pooglqdaf, powspominał, dowiedział się. Temu młodemu pokoleniu, kto to przekaże?

Nie ma takiej możliwości. A wydaje mi się, że to są takie ważne rzeczy, historyczne dla

naszego miasta. Jeszcze raz serdeczne dzięki za organizację, za pomoc, za to, żeście mnie

wysłuchali. Dzięki serdeczne. Mnie się tu podoba p0 prostu. ”

Prowadzący obrady Leszek Szczotka powiedział: „Pani Lusiu, a nam się wydaje, że bez

jednej osoby to impreza by się nie wydarzyła. Mamy na myśli Panią i w imieniu Rady

dziękujemy bardzo za organizację. ”

Następnie Pani Łucja Prządka wręczyła na ręce przewodniczącego Rady pamiątkowe

kartki na których są dwa budynki Liceum i Szkoła ćwiczeń z odpowiednią

charakterystyczną historią.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęło pismo mieszkańca dotyczące podtopienia drogi bocznej od Katowickiej.

Dodał, że przekazał pismo wszystkim radnym do wiadomości z prośbą do

Przewodniczącej Komisji Gospodarki, jako komisji merytorycznej. Na podstawie
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stanowiska Komisji Gospodarki przygotowana została propozycja odpowiedzi, którą

odczytał. Propozycja odpowiedzi stanowi załącznik nr 14 do protokołu sesji. Zapytał, czy

do przedstawionej propozycji odpowiedzi sąjeszcze jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian? Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i prowadzący obrady poddał propozycję

odpowiedzi pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (21) Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek-Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek

Szczotka, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta Wojciechowska—Smolarz,

Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

PRZECIW (1) Maciej Stieber

NIEOBECNI (1) Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, propozycja odpowiedzi na pismo,

przegłosowana została większością 21 głosów „za", przy 1 głosie „przeciw", bez głosów

„wstrzymujących się”. Prowadzący obrady stwierdził, że odpowiedź na pismo została

przez radę przegłosowana wymaganą większością głosów.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że do Rady Miejskiej wpłynęło pismo

mieszkańca dotyczące podjęcia przez Radę Miejską w Pszczynie przyjęciu uchwały

dotyczącej sejmowej ustawy o prawie geologicznym i górniczym. Dodał, że przekazał

pismo wszystkim radnym do wiadomości z prośbą do Przewodniczących Komisji o analizę

tego tematu. Na podstawie stanowiska Komisji Rady przygotowana została propozycja

odpowiedzi, którą odczytał. Propozycja odpowiedzi stanowi załącznik nr 15 do protokołu

sesji. Zapytał, czy do przedstawionej propozycji odpowiedzi są jeszcze jakieś uwagi,

pytania, propozycje zmian? Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i prowadzący obrady

poddał propozycję odpowiedzi pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (22) Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Krystyna Fuławka, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcela Kanafek—Lewandowska, Henryk Kopiec, Jacek Kubis, Grzegorz Kuczera,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Monika Rąba, Leszek

Szczotka, Maciej Stieber, Marek Szklorz, Maria Szostak, Łukasz Tetla, Marta

Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz, Rafał Wróbel

NIEOBECNI (1) Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 22 radnych, propozycja odpowiedzi na pismo,

przegłosowana została jednogłośnie 22 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że odpowiedź na pismo została przez radę przegłosowana jednogłośnie.

Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił informacje z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 18 września odbyły się dwa

posiedzenia Komisji Rewizyjnej; 25 września odbyło się wspólne posiedzenie Komisji

Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej; 25 września, także w tym samym
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dniu odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, a 26 września odbyło się posiedzenie

Komisji Gospodarki.

10. Przewodniczący rady powiedział, że kolejna sesja planowana jest na 26 października 2023 r.

ad. 8.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1457 ogłosił zamknięcie LXIII sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.

[PODPIS]

P e odnicz r

%;

eszek Szc otka
Protokołowała: na Pękała
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